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1. Pag 5: waardoor zijn de € 32.000 hogere kosten voor de cloudhosting tbv het 
zaaksysteem niet voorzien, was dit zo onduidelijk?
 Zijn er nog meer van dit soort verrassingen mogelijk?

antwoord Dit was in een eerder stadium wel bekend. Echter, door vele personele wisselingen, en 
hoge werkdruk in de afgelopen periode is dit helaas blijven liggen. 

Hoewel het niet uitgesloten is dat er nog meer onvoorziene uitgaven zullen voorkomen 
zal in de per 01-01-2023 herziene organisatiestructuur de kans hierop naar verwachting 
verder afnemen.

2. pag. 6: verblijfsbelasting p.m.  
Het heffen van deze belasting maar dan niet op toeristen maar op het huisvesten van 
arbeidsmigranten, heeft de raad op 4 ton ingeschat. 
Dat is tot nu toe niet gehaald doordat “de keten niet goed georganiseerd is” aldus b en 
w en we horen binnenkort hoe dat verder gaat, ook de financiele haalbaarheid.  Tot die 
tijd blijft 4 ton staan (met een ? ). 
In het rvs jaarrekening 2022 staat echter dat er “door verscherpte aandacht meer 
verblijfsbelasting binnengekomen is: € 419.000 meer dan begroot!”  
Er staat niet bij dat dat van arbeidsmigrantenhuisvesting kwam, waarschijnlijk niet dus 
want de keten is niet op orde... Wat is hiervoor de verklaring? 
Waren er zoveel meer toeristische overnachtingen? 
Ligt het aan de watertoeristenbelasting wellicht?
Is er misschien voor het eerst intensief gecontroleerd met dit heftige gevolg? 
Gaat u daarmee ook door?

Antwoord De stijging is een optelsom van delen: Onder andere is deze te verklaren door de 
toename van het aantal controles afgelopen jaar, de overname van Bungalowpark 
Zuiderzee en een toename van inning op een beperkt aantal adressen waar het gaat om 
verblijf van arbeidsmigranten. Daarnaast kiezen meer eigenaren voor verhuur in plaats 
van eigen gebruik, waardoor de verblijfsbelasting stijgt.



De opbrengst van de waterverblijfsbelasting was nagenoeg gelijk aan het bedrag dat 
was begroot.

3. Omgevingswet (pag. 8). € 252.000 extra (uit bestemmingsreserve) voor meer personele 
lasten tgv de invoering van deze nieuwe wet. 
Echter, er lijkt nog meer aan te komen is de laatste dagen bekend geworden, zie 
Binnenlands Bestuur: 

Volgens het onderzoek, dat ergens in de komende twee weken formeel naar buiten 
wordt gebracht maar inmiddels in handen is van overheidsplatform Binnenlands Bestuur, 
kost de implementatie van de Omgevingswet €2,7 miljard.           
De schatting omvat alle eenmalige kosten die overheden moeten maken voor de 
invoering.
Dit betekent o.a dat de terugverdientijd voor alle investeringen die gemeenten moeten 
doen oploopt van 19 naar 35 jaar. 
Het betekent ook investeren in meer personeel (en ook anders geschoold) personeel. 
Uiteraard kon dit bij u niet bekend zijn, maar: 
-Is het college van dit bericht op de hoogte? 
-Hoe denkt u hiermee om te gaan bij het opstellen van de begroting? 
-Op welke manier neemt u de raad mee in deze ontwikkeling!

Antwoord Ja, het college is hiervan op de hoogte. We kijken uit naar het definitieve rapport.

In de huidige begroting staan structurele middelen opgenomen voor de implementatie 
van de omgevingswet. Tegelijkertijd dringen gemeente via het VNG aan bij het Rijk om 
gemeenten beter te compenseren. De impactanalyses zijn voor ons nu deels 
beschikbaar, maar nog te onzeker om in de begroting te vertalen. Voor onderdelen waar 
dit wel concreet is nemen we dit mee in de begroting. 

De onttrekking uit de bestemmingsreserve is overigens voor incidentele werkzaamheden 
in 2023 waarvoor we in eerdere jaren geld van het Rijk ontvingen.

Wij informeren u de komende periode actief bij nieuwe ontwikkelingen.

4. Glasvezelproject (pag. 12) € 400.000.  
Hoe is de voortgang? Het is nogal stil.

Antwoord In april 2022 is Deltafiber gestart met de uitvoering. Wognum, Zwaagdijk, Nibbixwoud 
(fase1) en Wervershoof zijn grotendeels ‘verglaasd’. De huisaansluitingen moeten nog 
wel (gedeeltelijk) worden gerealiseerd. Tijdens de aanleg is vertraging ontstaan doordat 
lange tijd niet duidelijk was wat de milieutechnisch kwaliteit van grond was (mag er 
überhaupt in gegraven worden). Daarnaast kampt ook de aannemer van Deltafiber met 
een tekort aan mensen. Conform de laatste planning wordt de aanleg medio 2024 
afgerond.


